
 

 

БЕЛЕШКА СА САСТАНКА У КАБИНЕТУ ПОТПРЕДСЕДНИКА ВЛАДЕ И МИНИСТРА 

ОДБРАНЕ 

Дана 24.11.2023. године у Кабинету потпредседника Владе и министра одбране одржан 

је састанак између представника Удружења станара насеља Степа Степановић и представника 

кабинета ППВ, Града Београда, Републичке дирекције за имовину, Републичког геодетског 

завода  и Грађевинске дирекције Србије.  

Састанку су присуствовали: Жарко Мићин шеф кабинета потпредседника Владе и министра 

одбране, Јован Воркапић директор републичке дирекције за имовину и Јелена Драгић 

начелник, Марко Стојчић Главни урбаниста града Београда, Мирко Петровић и Драган Анђушић 

из грађевинске дирекције Србије и Вања Радошевић начелник РГЗ СКН Вождовац и Горан 

Тапић. У име Удружења станара насеља Степа Степановић присуствовали су Павле Кнежевић, 

Гавро Гојановић и Наташа Симеуновић. 

Представници Удружења су изнели проблем недовољних капацитета школе и вртића у насељу 

Степа Степановић који је неопходно решити у најкраћем могућем року јер број деце која иду у 

вртић и похађа школу је знатно изнад капацитета постојеће предшколске и школске установе 

изазива бројне проблеме који се могу решити једино проширењем постојећих капацитета, то 

јест изградњом новог вртића и школе (или изградњом другог објекта постојеће школе на 

парцели намењеној за другу школу). Нагласили су да су се више пута обраћали надлежним 

институцијама и да до сада није урађено ништа да се ови проблеми реше те да су се поводом 

тога обратили и кабинету Председника Републике и затражили реаговање надлежних 

институција. Представници удружења су изнели четири захтева: 

1. да се заврше поступци промене имаоца и носиоца права на поменутим парцелама у 

нашем насељу, који трају већ годину и по дана, 

2. да Град Београд изврши експропријацију поменутих парцела, 

3. да градске институције донесу одлуке о изградњи друге школе и другог вртића и 

обавесте нас писаним путем (е-поштом) о учињеном, 

4. да градске институције израде све документе везане за изградњу друге школе и другог 

вртића и обавесте нас писаним путем (е-поштом) о учињеном. 

Шеф кабинета ППВ и министра одбране је изнео да, иако је решавање изнетог проблема у 

највећем и суштинском делу у надлежности града Београда, да је кабинет потпредседника 

Владе и министра одбране у име Владе Србије спреман да у решавању овог проблема преузме 

улогу координатора који ће активно пратити и координирати рад свих надлежних  

 



 

 

институција у циљу убрзања свих поступака и доношења одлука потребних да се проблем 

грађана насеља Степа Степановић реши.  

Сви присутни представници поменутих државних институција су се сложили да хитно предузму 

мере из својих надлежности да се спроведу следећи кораци: 

1. Представници Републичког геодетског завода су преузели обавезу да у најкраћем 

могућем року реше све заостале предмете који су неопходни за реализацију пројекта 

изградње вртића и школе (или изградњом другог објекта постојеће школе на парцели 

намењеној за другу школу). 

2. Град Београд је преузео обавезу да процес експропријације поменутих парцела заврши 

након решавања предмета у катастру, а најкасније до издавања грађевинске дозволе за 

изградњу поменутих објеката. 

3. Град Београд ће у буџет за 2024. годину уврстити средства неопходна за израду 

неопходних пројеката и техничке документације за изградњу вртића и школе (или 

изградњу другог објекта постојеће школе на парцели намењеној за другу школу). 

4. Град Београд ће у 2024. године расписати и спровести набавку за пројектанта за израду 

неопходних пројеката и техничке документације за изградњу вртића и школе (или 

изградњу другог објекта постојеће школе на парцели намењеној за другу школу) 

5. Град Београд ће у најскорије могуће време, а најкасније у 2025. години покренути и 

спровести набавку за извођача радова за изградњу вртића и школе (или изградњу другог 

објекта постојеће школе на парцели намењеној за другу школу) 

У циљу праћења и координације свих наведених активности сва комуникација између 

наведених представника државних институција и Удружења ће се одвијати путем достављања 

електронске поште где ће приликом слања електронске поште сви имати обавезу да укључе све 

у преписку ради ефикасног поступања и праћења.  

Кабинет потпредседника Владе и министра одбране ће активно пратити реализацију 

преузетих обавеза и редовно извештавати представнике Удружења о свим предузетим 

активностима на адресу електронске поште udruzenje@usnss.rs 

 

У Београду дана 24.11.2023. године 

Белешку сачинио 

За кабинет потпредседника Владе и министра одбране 

Жарко Мићин, Шеф кабинета 
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